
Beste Raadsleden (Commissieleden), 

Vanmorgen werd ik geattendeerd op het feit dat er gisteren een motie is ingediend in de raad (bij 

agendapunt 19) over de veiligheid van de Zeeweg. Ik heb de beelden teruggekeken en de motie is 

zelfs uitgebreid en niet alleen het Juryrapport is nu de inzet, maar ook de stukken van 

ondergetekende. Dit geeft mij een enorm goed gevoel. Zoals u onderstaand kunt lezen heb ik geen 

reactie meer mogen vernemen van de burgemeester. Ik heb geen enkel idee waarom en vandaar de 

onderstaande mail. Ik heb er enorm veel energie ingestoken en vond het verder wat zonde van mijn 

tijd. 

U hebt ook ingestemd met het inbrengen van mijn twee voorstellen, dan is het wel van belang dat u 

weet wat mijn voorstellen inhouden en bij deze doe ik ze aan u toekomen. Sommige fracties vroegen 

ook input om dit weer bij hun fractiegenoten van de Provincie in te brengen. Als u zich in de 

voorstellen kunt vinden dan heb ik uiteraard geen bezwaar als u daarvoor aandacht vraagt bij uw 

Provinciegenoten en zij dat wellicht formeel willen inbrengen. Momenteel wordt er aandacht 

besteed aan het Juryrapport en in het 2e kwartaal gaat men een uitwerking komen. Haast is derhalve 

geboden. 

Als er vragen zijn mag u altijd mailen/bellen. Dank voor de motie van gisteren, dank voor de 

uitbreiding en dank voor de steun van de gehele raad. Ben hier heel blij mee.😁 

Met vriendelijke groet,  

 

https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Vergaderingen/Raad/2022/10-maart/20:00 

Ps Dhr. Slewe had wederom een punt m.b.t. het hekwerk van de Zeeweg. Dit is vanaf het ecoduct tot 

aan de kop van de Zeeweg het eigendom van de gemeente en de rest verpacht men. Ook gisteren is 

daar weer geen antwoord op gekomen! 

 

https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Vergaderingen/Raad/2022/10-maart/20:00

